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From: Lee, Miranda <MLee@ibc.ca>
Sent: Monday, September 8, 2014 11:09 AM
To: Commission Secretary BCUC:EX
Cc: Adams, William
Subject: ICBC 2014 Revenue Requirements Application - IBC Intervener Registration

Dear Ms. Hamilton: 
 
Insurance Bureau of Canada wishes to register as an Intervener for the ICBC 2014 Revenue Requirements 
Application.  We would appreciate if communications regarding this matter be forwarded to mlee@ibc.ca.  IBC 
also plans to attend the ICBC Informational Presentation on September 10th.  
 
Thank you and regards, 
 
Miranda Lee, CIP 
Information Officer 
 

 
 

Insurance Bureau of Canada 
T: 604.684.3635 x235 
www.ibc.ca 
 
 
 

This message, together with any attachments, is for sole use of the addressee(s) for the purpose intended by the subject matter and may 
contain confidential and privileged information. Any other distribution, use or reproduction without the sender's prior consent is strictly 
prohibited. If you have received this message in error, please notify the sender immediately by return e-mail or telephone and delete the 
message and any copies. • La présente, de même que les pièces jointes, s'adresse exclusivement au(x) récipiendaire(s) mentionnés et 
uniquement aux fins prévues dans l'objet. Elle peut contenir des renseignements confidentiels. Il est strictement interdit de diffuser, d'utiliser 
ou de reproduire le contenu de la présente sans avoir obtenu le consentement préalable de l'expéditeur. Si vous avez reçu ce message par 
erreur, veuillez en informer l'expéditeur dans les plus brefs délais par courriel ou par téléphone et veuillez détruire le message ainsi que tous 
les exemplaires. 
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